
 
 

LAEVA    VALLAVOLIKOGU 

 

ISTUNGI  PROTOKOLL 
 

Laeva                                             13. 10. 2015  nr 24 

 

Algus kell 15.30, lõpp kell 18.45 

Juhatas Elviire Villa 

Protokollis Juta Mäesepp 

Osa võtsid volikogu liikmed: Külli Suvi, Merike Veemaa, Elviire Villa, Ago Vooremäe,  

 

Puudusid: Karmen Kukk, Jüri Koster, Arvo Pennonen, Kaido Põdersoo, Priit Raidvee.  

 

Osalesid vallavalitsuse liikmed: arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kukk, vallavanem Koit Prants,   

finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere, majandusspetsialist Tiit Sangla ja vallasekretär Helen 

Mägi. 

 

Kutsutud Laeva Vabatahtliku Tuletõrje Seltsi MTÜ juhatuse liige Harri Orro. 

 

Päevakorra projekt: 

 

1. Laeva valla ühisveevärgi ja –kanalisatsiooni arendamise kava 2015-2027 kinnitamine  

2. Laeva valla arengukava 2012-2025 muutmine ja uue redaktsiooni kinnitamine  

3. Laeva valla eelarvestrateegia aastateks 2016-2019   

4. Loa andmine mitteeluruumi üürile andmiseks 
5. Loa andmine vallavara tasuta kasutusse andmiseks 

6. Laeva Vallavalitsusele loa andmine eelläbirääkimistega pakkumise korraldamiseks Lõhmuse 

kruusakarjääri rendile andmiseks 

7. Nõusolek ajutise laskepaiga rajamiseks 

8. Selli 1 (katastriüksus 38301:004:0030) jagamisel tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete 

määramine 

9. Kristini (katastriüksus 38301:002:0453) jagamisel tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete 

määramine 

10. Vallavalitsuse liikmeks kinnitamine 

11. Vallavalitsuse informatsioon  

12. Vaba arutelu  

 

Volikogu liige Külli Suvi tegi ettepaneku muuta päevakorrapunktide läbivaatamise järjestust 

selliselt, et alustataks 4. päevakorrapunktist ja peale 10. päevakorrapunkti lisataks 

päevakorrapunktid 1, 2, 3.  

Ettepaneku ja päevakorra kinnitamise poolt oli 4 volikogu liiget. 

 

4. Loa andmine mitteeluruumi üürile andmiseks 

Kuulati vallasekretär Helen Mägi selgitusi eelnõu kohta. 

 



 

Laeva Vabatahtliku Tuletõrje Seltsi MTÜ juhatuse liige Harri Orro selgitas, et depoole oleks vaja 

kõrgemaid uksi ja MTÜ-l on lihtsam projekte kirjutada ja asja ajada  kui ollakse ruumide rentnik. 

E.Villa- juhtis tähelepanu sellele, et eelnõu sisu ei vasta pealkirjale, kuna tegemist ei ole 

mitteeluruumiga, vaid hoopis kinnistuga. Kinnisasja ei ole võimalik käsitleda kui mitteeluruumi. 

Samuti tuleb eelnõu otsustavas osas ära näidata mis tingimustel ja kui pikaks ajaks antakse vara 

seltsile. 

OTSUSTATI: Mitte jätkata otsuse eelnõu menetlemist ja lükata see vallavalitsusele tagasi. Otsuse 

poolt oli 4 volikogu liiget. 

 

5. Loa andmine vallavara tasuta kasutusse andmiseks 

Kuulati vallasekretär Helen Mägi selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 81 „Loa andmine vallavara tasuta kasutusse andmiseks.“ 

 

6. Laeva Vallavalitsusele loa andmine eelläbirääkimistega pakkumise korraldamiseks 

Lõhmuse kruusakarjääri rendile andmiseks 

Kuulati vallasekretär Helen Mägi selgitusi eelnõu kohta.  

Ago Vooremäe küsis, kuidas hakkab toimuma rekultiveerimine, see on vaja selgeks saada, kas on 

kaevandatud põhjani jne.?  Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: Arutelu käigust tulenevalt mitte jätkata otsuse eelnõu menetlemist ja lükata see 

vallavalitsusele tagasi. Otsuse poolt oli 4 volikogu liiget. 

 

7. Nõusolek ajutise laskepaiga rajamiseks 
Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 82 „ Nõusoleku andmine ajutise laskepaiga rajamiseks.“ 

 

8. Selli 1 (katastriüksus 38301:004:0030) jagamisel tekkivatele katastriüksustele 

sihtotstarvete määramine 

Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 83 „Selli 1 (katastriüksus 38301:004:0030) jagamisel 

tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete määramine.“ 

 

9. Kristini (katastriüksus 38301:002:0453) jagamisel tekkivatele katastriüksustele 

sihtotstarvete määramine 

Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 84 “Kristini (katastriüksus 38301:002:0453) jagamisel 

tekkivatele katastriüksustele sihtotstarvete määramine.“ 

 

10. Vallavalitsuse liikmeks kinnitamine 

Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt oli 4 volikogu liiget. 

OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 85 “Vallavalitsuse liikme kinnitamine.” 

 

1. Laeva valla ühisveevärgi ja –kanalisatsiooni arendamise kava 2015-2027 kinnitamine  

Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. Toimus arutelu. 

Istungi juhataja tegi ettepaneku võtta määruse eelnõu vastu määrusena. 

Poolt oli 3 volikogu liiget, vastu ei olnud ja erapooletu oli 1 volikogu liige.  

 



 

OTSUSTATI: Võtta vastu määrus nr 23 „Laeva valla ühisveevärgi ja –kanalisatsiooni arendamise 

kava 2015-2027 kinnitamine.“ 

 

2. Laeva valla arengukava 2012-2025 muutmine ja uue redaktsiooni kinnitamine  
Kuulati arengu- ja keskkonnanõunik Kadi Kuke selgitusi eelnõu kohta. Toimus arutelu. 

Istungi juhataja pani hääletusele  määruse eelnõu, kes on selle poolt, et võtta vastu  Laeva valla 

arengukava 2012-2025 muutmine ja uue redaktsiooni vastuvõtmine? 

Poolt oli 4  volikogu liiget.  

OTSUSTATI: Määrust mitte vastu võtta koosseisu poolthäälte puudumise tõttu.   

 

3. Laeva valla eelarvestrateegia aastateks 2016-2019   

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: Määrust mitte vastu võtta koosseisu poolthäälte puudumise tõttu.   

 

11. Vallavalitsuse informatsioon  

Vallavanemal informatsiooni edastada ei olnud. 

 

12. Vaba arutelu  

Arutati Siniküla  kommunaali ja valla heakorraga seonduvaid probleeme. 

 

 

 

Lepiti kokku, et järgmine volikogu istung toimub 3. novembril k.a. algusega kell 15.30. 

 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

 

Elviire Villa 

Vallavolikogu esimees 

 

 

 


